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Datum 

12 april 2021 

Ons kenmerk 

/  

Uw kenmerk 

- 

Contactpersoon 

N.H.C.A. (Natasja) Wijnen 

Telefoon 

(06) 10 38 71 34 

Email 

nwijnen@brabant.nl 
 

Bijlage(n) 

- 

Bij e-mail van 29 maart 2021 heeft u namens de CDA-fractie technische 

vragen over de Perspectiefnota 2022 gesteld. 

 

Onderstaand treft u de vragen en de antwoorden daarop. 

 

1. Wat betreft bodem en water, zie je dat de doelstellingen onder druk 

staan, met name financieel vanwege de stijgende grondprijzen (onder 

andere door opkoopbeleid om stikstofeisen te kunnen halen). Er zal 

verkend worden om de grondwaterheffing mogelijk aan te passen. Een 

technische vraag is wat een reëel verhoging is en of dan de stijgende 

kosten daarmee volledig gedekt kunnen worden. Hoe hoog wordt het 

ingeschat? 

Antwoord:  

Wat een reële verhoging is voor de grondwaterheffing is nog niet 

bekend. Momenteel verkennen we de mogelijkheden om de 

grondwaterheffing aan te passen. De grondwaterheffing zal niet alle 

stijgende kosten kunnen dekken omdat deze heffing alleen ingezet 

mag worden voor specifieke doelen (namelijk het tegengaan van 

negatieve gevolgen van grondwateronttrekkingen). 

 

2. (blz5) Kunt u aangeven hoe Corona van invloed is geweest op de 

directe leveranciers van de provincie? Denk aan catering, 

schoonmaak, events, etc. 

Antwoord:  

In zijn algemeenheid geldt dat sectoren zoals de horeca, de 

evenementenbranche en de cultuursector hard zijn geraakt door de 
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coronacrisis. De coronacrisis heeft ook onze eigen leveranciers in 

meerdere of mindere mate geraakt. Het volgende beeld: 

• Catering: cateraar Vermaat heeft als gevolg van de coronacrisis 

de dienstverlening in het provinciehuis slechts zeer beperkt kunnen 

uitvoeren. Het gevolg hiervan is dat Vermaat de bedrijfsvoering 

heeft moeten reorganiseren in verband met de langdurige 

omzetdaling die hiervan het gevolg is. We hebben in overleg met 

Vermaat het contract aangepast naar de huidige situatie, waarbij 

wel rekening wordt gehouden met de benodigde inzet wanneer 

het aantal gasten weer toe gaat nemen. Dit om te voorkomen dat 

afscheid moet worden genomen van medewerkers die later weer 

nodig zijn. De gerealiseerde omzet van de dienstverlening in het 

provinciehuis over 2020 ligt ca. 40% lager dan de verwachte omzet 

over dat jaar. 

• Schoonmaak: binnen het provinciehuis is de toren grotendeels 

gesloten. Daarentegen worden ruimtes die wel in gebruik zijn 

intensiever schoongemaakt. In overleg met de 

schoonmaakcoöperatie zijn frequenties en werkzaamheden 

beoordeeld en voor de tijdelijke situatie aangepast per 1 juli 2020. 

De benodigde ureninzet is lager, wat betekent dat medewerkers 

die normaliter werken in het provinciehuis, tijdelijk werken op 

andere locaties. Door de langdurige afschaling is de aanneemsom 

aangepast; deze aanneemsom zal worden gewijzigd wanneer er 

weer meer inzet benodigd is. 

• Afvalverwerking: de werkzaamheden voor Ecosmart zijn 

grotendeels gelijk gebleven. Het contract met de afvalbeheerder 

heeft als doel om de hoeveelheid restafval te verminderen, de 

hoeveelheid totaalafval te verminderen en het afval binnen het 

provinciehuis te verwerken. De verminderde hoeveelheid afval in 

het pand lijdt daarom niet tot een wijziging in het contract en 

verandering van kosten. 

• Strategische evenementen: wij werken niet met vaste leveranciers. 

Met diverse evenementenbureaus hebben wij tijdens de 

coronaperiode gewerkt aan online, digitale events zoals 

bijvoorbeeld de nieuwjaarsontmoeting voor extern en intern. 

Bestaande samenwerkingen met events die wel doorgingen zoals 

de Dutch Design Week en de Dataweek zijn digitaal vormgegeven, 

en sommige events zijn niet doorgegaan zoals de 

Koningshoevenontmoeting, Indoor Brabant, Ravelijnlezing en 

Proefmei. 

• Technische diensten: onderhoudswerkzaamheden zijn uitgevoerd 

volgens planning, en de coronacrisis heeft hier verder nagenoeg 

geen invloed op gehad. 
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3. (blz6) Kunt u aangeven welke organisaties deelnemen in de 

denktank? Welke personen nemen deel aan deze denktank? 

Antwoord:  

In de Denktank Coronaherstel nemen geen organisaties deel, maar 

individuele personen die vanuit hun persoonlijke expertise hun inbreng 

leveren. We kunnen u verwijzen naar het persbericht: Denktank 

Brabant - Maatschappelijk Impact Corona Provincie Noord-Brabant. 

 

4. (blz7) Van Gogh nationaal park. Wat wordt de status qua 

governance?  

Antwoord:  

De status Nationaal Park stelt geen bijzondere eisen aan de 

governance. De huidige governance kan derhalve worden voortgezet. 

De taken en verantwoordelijkheden van de diverse gremia in de 

governance zijn opgenomen in de Samenwerkingsovereenkomst 2-21-

2023 en te vinden op www.vangoghnationaalpark.nl    

 

5. (blz15) Nu we huizen bouwen zonder gasaansluiting, denkt u ook aan 

bouwen met regenwaterhergebruik-systemen? 

Antwoord:  

In het ontwerp-Regionaal Water en Bodem Programma (RWP) is het 

circulair denken en doen een van de zeven handelingsprincipes, dit 

houdt in dat voor het watergebruik zoveel mogelijk wordt gewerkt 

volgens de trits ‘reduceren > hergebruiken > recyclen’. Hoogwaardig 

(grond)water willen we niet gebruiken voor laagwaardige functies. 

Alternatieve waterbronnen, zoals regenwater, worden daarom 

toegepast voor verschillende passende doeleinden. De aanpak in het 

ontwerp-RWP bevat onder meer het realiseren bij nieuwbouw en 

stedelijke transformatie van alternatieve wateraansluitingen voor onder 

andere toiletspoeling, en onderzoek of aanvullende regelgeving 

(volgend op Europese en eventueel landelijke regelgeving) nodig is om 

hergebruik van water beter mogelijk te maken. De focus op hergebruik 

van water komt ook naar voren doordat het sluiten van kringlopen als 

een van de rode draden in de aanpak is genoemd. 

Provincie is ook bij concrete voorbeeldprojecten betrokken, zoals de 

Helmondse wijk Brandevoort waarvoor binnen Brainport Smart District 

gewerkt wordt aan regenwaterhergebruik-systemen 

 

6. (blz 19) Wordt bij toekomstscenario 2030+ ook rekening gehouden 

met de revolverende fondsen? 

Antwoord:  

De revolverende fondsen kennen een looptijd van 24 jaar en eindigen 

pas op 31 december 2037. Er is in de scenarioberekening nog geen 

rekening gehouden met deze vrijvallende fondsen in 2038. 

 

https://www.brabant.nl/subsites/corona/de-kracht-van-brabant/denktank-brabant
https://www.brabant.nl/subsites/corona/de-kracht-van-brabant/denktank-brabant
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7. Opcenten motorijtuigenbelasting pag. 21/36 De provincies en 

provinciefonds hebben afgesproken een gezamenlijk onderzoek uit te 

voeren naar toekomstig provinciaal belastinggebied. Aan welke 

gebieden moeten we denken. 

Antwoord:  

Als het nieuwe kabinet zou besluiten dat de huidige basis voor het 

provinciaal belastinggebied gaat verdwijnen, dan zal dit naar 

verwachting pas zijn beslag krijgen na 2025. Tot die tijd blijft het huidige 

belastinggebied van kracht.   

Om goed voorbereid te zijn wordt een gezamenlijk onderzoek 

uitgevoerd door een breed samengestelde ambtelijke werkgroep om 

de mogelijke alternatieve belastinggebieden te onderzoeken.  

In het gezamenlijk uit te voeren onderzoek worden geen 

belastinggebieden uitgesloten. Als alternatief belastinggebied zou 

gedacht kunnen worden aan vergelijkbare belastinggebieden van 

gemeenten en waterschappen, zoals ingezetenenheffing, provinciale 

OZB of toeristenbelasting, maar ook vormen van vestigingsheffing, 

voertuigenbelasting of een vorm van opcenten op kilometerheffing. 

Het rapport zal naar verwachting in april 2021 worden afgerond. 

 

8. (blz 31) mbt leefbaarheid in mobiliteitsoplossingen: Zijn er gemeenten 

langs de spoorwegen in Brabant, waar in de hele gemeente enkel 

gelijkvloerse kruisingen met de spoorweg zijn? Dwz bewaakte en 

onbewaakte overwegen, maar geen ongelijkvloerse kruisingen zoals 

bruggen, viaducten of  tunnels? Welke zijn dat? 

Antwoord:  

Oisterwijk, Nuenen, Heeze-Leende, Cranendonck (behalve A2 bij 

Maarheeze), Etten-Leur 

 

9. (blz 27) mbt mede-oprichting van een Centrum voor Data Science 

and subsersive and organised Crime: Wordt gewaarborgd dat we 

geen issues hebben mbt delen van informatie? 

Antwoord:  

Het Centrum voor Data Science and Subsersive and Organised Crime 

valt onder de verantwoordelijkheid van Jheronimus Academy for Data 

Science (JADS). Het omgaan met informatie, rekening houdend met 

wet- en regelgeving, is een kernactiviteit van JADS. 

 

 

 

 

 

 

 


